
Komisia školstva, mládeže a športu 

Pri Mestskom zastupiteľstve mesta Kežmarok 

Zápisnica zo zasadnutia konaného dňa 05.06.2025 

 

Miesto konania: Zasadacia miestnosť na 1. poschodí Mestského úradu 

Dátum a čas konania: 05. júna 2025 o 15:00 hod. 

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny  

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie   

2. Návrh VZN o určení výšky mesačného príspevku 

3. Školstvo  - zápis do 1. ročníka, zápis do MŠ a prijímacie pohovory do ZUŠ 

4. Rôzne 

 

K bodu č. 1: 

Zasadnutie komisie školstva, mládeže a športu otvorila jej predsedníčka PhDr. Marta Sabolová, 

ktorá všetkých privítala, otvorila zasadnutie komisie a oboznámila s programom zasadnutia. 

 

K bodu č.2:  

Dôvodová správa 

 

Mesto Kežmarok na základe samostatnej pôsobnosti podľa §6 ods.1 zákona č. 369/1990 Zb.  

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a podľa §28 ods.5, §49 ods.4, §114 ods.6, 

§116 ods.6, §140 ods.9 a ods.10 a § 141 ods. 5 a ods. 6 zákona č. 245/2008 Z.z. o výchove 

a vzdelávaní    (školský zákon) a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov určí všeobecne záväzným nariadením výšku mesačného príspevku na čiastočnú 

úhradu výdavkov alebo nákladov spojených s pobytom dieťaťa v materskej škole, so štúdiom 

v základnej umeleckej škole, s činnosťou školského klubu detí a centra voľného času a na 

čiastočnú úhradu výdavkov alebo nákladov v školskej jedálni.  

Nové VZN upravuje výšku mesačných príspevkov na čiastočnú úhradu výdavkov základnej 

umeleckej školy a školského klubu detí. Výška príspevkov pre materské školy, centrum 

voľného času a školské jedálne ostáva nezmenená, v pôvodnej výške.  

Zvýšenie príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v ZUŠ je potrebné z dôvodu nedostatku 

finančných prostriedkov, ktoré sú spôsobené nízkou hodnotou bodu na žiaka umeleckej školy 

a úbytkom žiakov v tejto škole. Riaditeľ školy navrhol opatrenia na zlepšenie finančnej situácie 

ZUŠ a jedným z týchto opatrení je aj zvýšenie príspevkov na čiastočnú úhradu výdavkov. 



Porovnaním s okolitými obcami a mestami porovnateľnej veľkosti sme zistili, že príspevky sú 

nízke a nepostačujú na zabezpečenie kvalitného výchovno – vzdelávacieho procesu.  

Zvýšenie príspevku na činnosť ŠKD navrhujeme na žiadosť riaditeľov škôl. Pridelené finančné 

prostriedky na ŠKD nepostačujú na pokrytie mzdových prostriedkov pedagogických 

zamestnancov. 

 

Poplatky Návrh VZN 1.9.2025 Kežmarok 

od 5 - 25 rokov   

v prípravnej ind. forme 10 6 

v ind. forme 17 12 

v ind. forme 2. nástroj 25 20 

v prípravnej skup. forme 10 6 

v skup. forme 15 10 

nad 25 rokov   

v ind. forme 50 30 

v ind. forme 2. nástroj 30 30 

v skup. forme 30 30 

   

MŠ  20 

   

   

ŠKD 25 15 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 8     Proti: 0     Zdržali sa: 0 

K bodu č. 3: 

Výsledky testovania deviatakov, zhodnotenie - informovali riaditelia jednotlivých škôl.  

 

➢ ZŠ s MŠ Nižná brána – p. Tokarčík – testovania sa zúčastnilo 43 deviatakov. 

Výsledky v porovnaní s minulým rokom boli lepšie, ale stále musia pracovať na 

zlepšovaní. MAT – 58,7 % ( + 1,3 % oproti celoslovenskému priemeru), SJL – 56,4 

% ( - 3,6 % oproti celoslovenskému priemeru). SJL a MAT vyučujú v deviatom ročníku 

aj ako nepovinné predmety. B trieda je veľmi slabá, navštevuje ju veľa žiakov 

z Ukrajiny, to sa odzrkadlilo na výsledkoch v slovenskom jazyku. 

➢ SŠ Hradné námestie – p. Beňko – testovania sa zúčastnilo 60 deviatakov. MAT – 66,7 

% ( + 9,3 % oproti celoslovenskému priemeru), SJL – 58,6 % ( - 1,4 % oproti 

celoslovenskému priemeru). S výsledkami z matematiky sú spokojní. Výsledky zo 

slovenského jazyka sú slabšie, preto prijali nasledujúce opatrenia – stretnutie MZ 

slovenského jazyka, na ktorom budú hľadať vhodné formy a metódy práce so žiakmi. 

V 9. ročníku je posilnený SJL o 1 nadpočetnú hodinu. 

➢ SŠ Dr. Daniela Fischera – p. Scherfel – oproti minulým školským rokom dochádza 

k zlepšeniu výsledkov v testovaní, ale ešte stále vidia rezervy. MAT – 63,8 % ( + 6,4 

% oproti celoslovenskému priemeru), SJL – 64,5 % ( + 4,5 % oproti celoslovenskému 



priemeru). Deviataci mali posilnené hodiny slovenského jazyka, v budúcom roku chcú 

posilniť aj matematiku 

➢ opatrenia: 

• na Hradnej škole bol žiakom daný anonymný dotazník ( do konca mája), ktorý 

hodnotí klímu na hodinách, prípravu žiakov na vyučovanie, žiaci môžu vyjadriť, čo 

im vadí a čo je potrebné zlepšiť, zasadali predmetové komisie k jednotlivým 

predmetom, ktoré zhodnotia výsledky a následne prijmú opatrenia 

• na  ZŠ Dr. Fischera sa osvedčila zmena prostredia pre žiakov. Deti je potrebné 

psychicky nastaviť tak, aby nerobili chyby zo stresu. 

• Na získanie technických zručností je potrebné žiakom zadávať testy, nácvik písania 

testov. 

• Potrebná psychická a sociálna podpora. 

• Na rodičovských združeniach informovať rodičov o výsledkoch testovania, 

potrebné prekonzultovať s rodičmi, ako pripraviť dieťa na testovanie. 

• Chýba komunikácia medzi deťmi, nevedia sa vyjadrovať, absencia kritického 

myslenia. 

• Podporovať šport, aby deti športom získali vyššiu toleranciu na stres. 

Zápis do základných škôl  

O zápise do základných škôl informovali riaditelia jednotlivých škôl. Zápis prebiehal v termíne 

7. – 8.4.2025. 

➢ SŠ Hradné námestie – p. Beňko – zápisu do 1. ročníka sa zúčastnilo 96 detí, z toho 

12, ktorí mali odklad v minulom roku a 84 nových. 11 detí má odklad, ostáva 85, z toho 

1 dieťa má štúdium v zahraničí. Do 1. ročníka k 1.9.2025 nastupuje 84 žiakov, ktorí 

budú rozdelení v 4 triedach. Z tohto počtu je 10 detí z marginalizovanej rómskej 

komunity. Z obvodu sa do školy zapísalo 33 detí, cezpoľných 27 a z iných obvodov 24 

detí.  

➢ ZŠ s MŠ Nižná brána – p. Tokarčík – zápisu do 1. ročníka sa zúčastnilo 65 detí. 

Zapísaných je 59 detí a 6 detí dostalo odklad.  Od 1.9.2025 budú vytvorené 2 prvé 

triedy a 1 úvodný ročník pre deti s narušenou komunikačnou schopnosťou. 

Z celkového počtu je 8 detí z marginalizovanej rómskej komunity. 

➢ SŠ Dr. Daniela Fischera – p. Scherfel – zápisu do 1. ročníka sa zúčastnilo 79 detí, 

z toho 11 detí dostalo odklad, 1 dieťa je po obrne, zapísaných je 68 detí. Z obvodu sa 

zapísalo 36 detí, z iných obvodov 10 detí  a z obcí mimo Kežmarok je 22 detí. Od 

1.9.2025 budú vytvorené v 1. ročníku 3 triedy.  

➢ vedúca oddelenia - Zoznam zapísaných detí je prílohou zápisnice. Niektorí rodičia boli 

na zápis s dieťaťom vo viacerých školách, preto je potrebné porovnať si zoznamy 

žiakov. Riaditelia sú povinní vydať rozhodnutie o prijatí dieťaťa na vzdelávanie do 

základnej školy do 15.6.2025. 

Podľa informácie do ZŠ s MŠ sv. Kríža bolo zapísaných 75 detí, zoznamy ešte nemáme 

k dispozícii. 

Kuzmányho MŠ: 

Predškolákov:  54 /vrátane Tobiasa  Pechu, neviem, čo s ním/ 

Odklady : 4 

Zapísaných do 1.ročníka : 49 

Počet žiadostí do MŠ: 44 

 



Cintorínska MŠ: 

Predškolákov: 38  

Odklady: 6 

Zapísaných do 1.ročníka: 32 

Počet žiadostí do MŠ: 17 

 

Možiarska MŠ: 

Aktuálny počet prijatých žiadosti k 12.05.2025 je 27 žiadosti . 

Do 1. ročníka nám odchádza 32 predškolákov. 

6 predškolákov má odloženú školskú dochádzku. 

1 dieťa nám odchádza z dôvodu sťahovania sa.  

K 1.9.2025 pravdepodobne počítame s počtom detí 106. (vzhľadom k minulému roku je to 

pokles o 1 dieťa).  

 

Príprava letných táborov v CVČ, úspechy, problémy 

P. Dejneka informoval o príprave letných táborov. Počas letných prázdnin CVČ pripravilo pre 

žiakov 9 turnusov letných táborov- 4 turnusy Šport pre všetkých, Cestou necestou, Focus 

florball camp, Lezecký kemp, Mini focus florball camp a Kreatívny letný tábor. Ponuka letných 

táborov bude zverejnená na webovej stránke a sociálnych sieťach. Riaditeľ CVČ poprosil 

riaditeľov, aby ponuku letných táborov zaslali rodičom cez EDUPAGE. Ponuka letných 

táborov bude v tlačenej podobe vyvesená aj v priestoroch škôl. 

CVČ v tomto období organizuje predmetové olympiády – 23.4. – vybíjaná základných škôl, 

24.4. – biológia, 5.5. – malý futbal, 7.5. – Slávik Slovenska.  

Tanečný krúžok Power dance sa zúčastnil na viacerých súťažiach, kde získal významné 

ocenenia a postupy do celoslovenských súťaží. 

 

ZUŠ Antona Cígera 

Výsledky záujmu uchádzačov z talentových skúšok:  

- Hudobný odbor: 57 

- Výtvarný odbor: 58 

- Tanečný odbor: 11 

- LDO: 7 

- Audio-vizuálny: 1 

Na rozhodnutí o prijatí stále pracujeme. V odboroch VO, LDO, TO a Audio zrejme zoberieme 

všetkých záujemcoch. V HO záleží od možností úväzkov jednotlivých učiteľov. 

Predpokladám však, že prijmeme cca 40 detí.  

Aktivity ZUŠ do konca ŠK roka: 

- Počas tohto víkendu (od 22.5. – 25.5.) sme hosťovali (partnerská výmena) detský 

spevácky zbor Červánek a akordeónový orchester z Červeného Kostelca  

- Od mája prebiehajú stále triedne koncerty 

- Organizujeme absolventské skúšky 9. – 12. 6. (hudobný o.), 26.5. (tanečný o.) 

- Absolventský koncert (3.6.2025) 

- Výlet absolventov do Štátnej filharmónie Košice a Štátnej opery Banská Bystrica 



- Participácia na podujatí Študentské remeslo (vystúpi detský spevácky zbor, a tiež 

orchester)  

K bodu č. 4: 

Na záver predsedníčka komisie školstva, mládeže a športu PhDr. Marta Sabolová poďakovala 

prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

V Kežmarku 05.06.2025                                                        PhDr. Marta Sabolová     

Zapísal: Mgr. Dávid Cintula            predseda komisie školstva, mládeže a športu 


